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Abstract (en)

The invention relates to a stabiliser device for a sailboard, of the type formed by two removable lateral floats, comprising positioning means intended
to provide angular blocking of the said floats (8-9, 30-31) relative to the sailboard (1), the said means being formed by: - at least one properly so
called positioning member (10-11, 35-36-37-38), solidly fixed to each float (8-9, 30-31) intended to come: . on the one hand, opposite the edge

(61) of the board (1), . and, on the other hand, into direct contact with at least part of a surface (60) of the said board (1), - and, by means of at least
one tensioned attachment (14-15, 54-55) connected to the said members (10-11, 35-36-37-38), connecting the floats (8-9, 30-31) to each other by
surrounding the board (1) over at least part of its cross-section. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif stabilisateur pour planche a voile, du type formé par deux flotteurs latéraux amovibles, comprénant des moyens
de positionnement destinés a assurer un blocage angulaire desdits flotteurs (8-9, 30-31) par rapport a la planche a voile (1), lesdits moyens étant
constitués par: - au moins un organe de positionnement proprement dit (10-11, 35-36-37-38), solidaire de chaque flotteur (8-9, 30-31) destinés a
venir: -d'une part, en regard de la tranche (61) de la planche (1), - et, d'autre part, directement au contact de partie au moins d'une face (60) de cette
planche (1), - et par au moins une attache (14-15, 54-55) sous tension, connectée auxdits organes (10-11, 35-36-37-38), reliant les flotteurs (8-9,
30-31) entre eux en entourant la planche (1) sur partie au moins de sa section transversale.
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